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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Een nieuwe start
Na de winter brengt de lente vernieuwing. Ook in ons afdelings-
bestuur! Op de lokale bestuursverkiezingen van februari brachten 
onze leden hun stem uit en kozen een nieuwe, enthousiaste ploeg. 

Als voorzitter kreeg ik van de aanwezigen het vertrouwen om 
samen met de andere bestuursleden de komende drie jaar de 
werking van onze afdeling te organiseren. Op de volgende pagina 
maakt u kennis met het voltallige bestuur.

Op 26 mei gaan we met z’n allen weer naar de stembus. Onze 
burgemeester Veerle Baeyens staat op de zesde plaats voor de 
Kamer van Volksvertegenwoordigers. De voorbereidingen voor 
de verkiezingsstrijd zijn begonnen!

Voor onze leden houden we op 8 april een gespreksavond met  
federaal parlementslid Sarah Smeyers over de hervorming van 
het erfrecht. Meer info vindt u op onze website en Facebook- 
pagina.

Veel leesgenot en graag tot op een 
van onze activiteiten!

Luc De Neef
Voorzitter N-VA Haaltert

Met een positieve houding verder vooruit in Haaltert
Het nieuwe jaar vordert goed. 2019 wordt een jaar met stevige uitdagingen voor de politiek en voor Haaltert. 
N-VA Haaltert gaat die uitdagingen bewust aan, samen met u. We blijven verder werken, dicht bij de burger, 
dicht bij de wijk, in uw straat, in uw vereniging.

Blijf dus zeker ook uw meldingen en tips doorgeven via  
haaltert@n-va.be Alleen zo kunnen onze verkozenen die  
meenemen in het beleid. 

De nieuwe bestuursploeg is er volop ingevlogen. Goedgekeurde 
projecten uitvoeren en finaliseren is nu het doel. Verder in dit 
nummer vindt u er meer informatie over.

Wij willen nú vooruit met onze gemeente. We zullen dan  
ook bewuste beleidskeuzes maken, die samenkomen in een  
vernieuwd meerjarenplan 2019. Eind dit jaar leggen we dat  
voor aan u als inwoner en aan de gemeenteraad.

Heel wat uitdagingen en veranderingen liggen in het verschiet. 
Maar aan die veranderingen zitten ook positieve kanten.  
Veranderen laat toe om te verbeteren, verbeteren geeft vooruit-
gang. En als inwoner rekent u daar natuurlijk op. Terecht.  
Samen maken wij immers Haaltert.

Ik heb er het volste vertrouwen in en ook onze verkozen  
mandatarissen en de hele N-VA-afdeling hebben er veel goesting 
in. Ik hoop van u allen hetzelfde. Er ligt veel werk voor ons en 
dat gaan we niet uit de weg. Voor vooruitgang in Haaltert!

Veerle Baeyens I Burgemeester
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Uw vertegenwoordigers in het bijzonder comité en de politieraad

Toosten op het nieuwe jaar
Eind januari kon de jaarlijkse receptie voor onze  
leden en sympathisanten alweer op veel belangstelling 
rekenen. Na onze klinkende overwinning  
in oktober verbaasde het niemand dat veel leden 
die wilden vieren, samen met de hele ploeg die zich 
de maanden ervoor volledig gesmeten had om dat 
mooie resultaat te behalen. 

Werk aan de winkel
Voorzitter Luc De Neef feliciteerde iedereen met het behaalde 
resultaat maar wees tevens op het vele werk dat ligt te wachten. 
Er is dringend actie nodig om de kiezers te geven wat we hen 
beloofden en waar ze recht op hebben.

Burgemeester Veerle Baeyens dankte alle aanwezigen voor 
hun inzet en voor het vertrouwen in onze partij. Ze bevestigde 
haar wil om de komende bestuursperiode, samen met de hele 
beleidsploeg, in te zetten op vooruitgang in onze gemeente. Ze 
benadrukte dat er keuzes zullen moeten gemaakt worden, maar 
dat er ruimte zal zijn voor inspraak van de inwoners.

Dankjewel
Twee mensen werden speciaal in de bloemetjes gezet. Raf Sonck 
nam opnieuw onvermoeibaar de logistieke leiding van de  
campagne op zich. Eliane Elskens, echtgenote van aftredend 
schepen Hans Sonck, werd gehuldigd als symbool voor al  
diegenen die jarenlang, in alle bescheidenheid, hun partner  
of familielid hebben gesteund in hun politieke ambities.  
Een oprechte dankjewel van ons allemaal!

Bijzonder Comité voor de Sociale Dienst
Tijdens de installatievergadering van de nieuwe gemeenteraad 
legden ook onze vertegenwoordigers in het bijzonder comité 
voor de sociale dienst (BCSD) de eed af. Dat comité beoordeelt 
de individuele aanvragen voor steun van inwoners die het 
moeilijk hebben op financieel en sociaal vlak. Vincent Van Impe 
en Pascal De Moor maken de komende zes jaar deel uit van het 
BCSD. Vanaf 2022 zal ook Luc De Neef er een zitje hebben.

Politieraad
De gemeente Haaltert vormt samen met Denderleeuw één  
politiezone die aangestuurd wordt door de politieraad. De  
komende zes jaar zullen Tom Sorgeloos, Nico Roelandt en  
Sabine De Coninck de N-VA vertegenwoordigen in de  
politieraad. Zij zullen er mee het veiligheidsbeleid in onze  
gemeente bepalen.

Voorzitter Luc De Neef riep de N-VA-ploeg op om er snel in te vliegen.

Uw leden van het BCSD: Pascal, Vincent en Luc.
Nico, Veerle, Sabine en Tom maken werk  

van uw veiligheid.
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Een veilig Haaltert
Vanaf dag één focust N-VA Haaltert op veiligheid. We willen met z’n allen vooruit om onze gemeente beter 
en veiliger te maken.

De trage wegen spelen daarin een sleutelrol. We gaan ze indelen 
en inrichten zodat onze treinstations, scholen, speelpleinen en 
deelgemeenten vlot bereikbaar zijn voor fietsers en wandelaars. 
De verschillende gemeentelijke diensten die meewerken aan dit 
project, hebben de neus in dezelfde richting.

In iedere schoolomgeving is een verkeersluw beleid een must. 
Onze schepen van Openbare Werken en Mobiliteit Bart Welleman 
brengt alle Haaltertse scholen een bezoek om te bekijken welke 
maatregelen er nodig zijn voor een veilige schoolomgeving. 
Goede fiets- en voetpaden zijn daarbij cruciaal. N-VA Haaltert 
kiest er bewust voor om de auto in de schoolomgeving zoveel 
mogelijk te weren.

Er staan ook tal van wegenwerken op til. Het project Keiberg 
is al van start gegaan. In de verschillende straten rond Keiberg 
worden de riolering en het wegdek aangepakt. Het afvalwater 
van ongeveer 1 100 inwoners, dat nu nog ongezuiverd in grachten 
terechtkomt, wordt aangesloten op het waterzuiveringsnetwerk. 
Daarnaast zijn we ook dagelijks in de weer om de putten in het 
wegdek en in de voet- en fietspaden aan te pakken. 

Ook goede verlichting verhoogt het veiligheidsgevoel. Daarom 
zorgden we voor nieuwe ledverlichting rond het Pastorijplein in 
Denderhoutem. 

Stap voor stap verder werken aan een veilige thuis voor iedereen. 
Daar gaat N-VA Haaltert voor!

Meer sportinfrastructuur voor Haaltert
Met z’n allen meer bewegen. Dat moet het doel zijn. Daarom wil N-VA Haaltert een aangenaam  
sportklimaat creëren, zodat sport zijn sociale, gezondheids- en gemeenschapsversterkende rol kan spelen. 
Een vereiste daarvoor is de uitbreiding en vernieuwing van de bestaande sportinfrastructuur.

In het kader van het verder uitbreiden van de sportsite in Denderhoutem heeft de gemeente een appartementsgebouw in de Molenstraat 
aangekocht. De appartementen zullen eerst dienen als nood- of doorgangswoning. Op langere termijn is de aankoop belangrijk 
omdat het gebouw zich op een strategische plaats bevindt voor de verdere ontwikkeling van de sportsite. Op die site komen er in een 
later stadium buitensportterreinen en extra parkeergelegenheid.

Aankopen voor een sportieve toekomst
Met de aankoop van het Vondelhof en aangrenzende percelen in 
Denderhoutem hebben we ook een grote stap gezet in de uitbouw  
van sport- en recreatiemogelijkheden in onze gemeente. Het  
Vondelhof is een waardevol gebied van vier hectare waar sport en 
natuur een hoofdrol spelen. De site omvat een looppiste van één 
kilometer, verschillende tennisterreinen en een beachvolleybal- en 
petanqueterrein. Het domein is uitermate geschikt voor sport- en 
educatieve activiteiten voor jeugd en senioren.  

Die gemeentelijke aankopen zullen een enorme meerwaarde bieden 
voor het sport- en verenigingsleven en dat is een van de hoofddoelen 
van N-VA Haaltert. Samen energiek!

N-VA Haaltert investeert in voet- en fietspaden.

Met de aankoop van het Vondelhof heeft de gemeente een nieuwe 
groene zone ter beschikking voor sport en natuurbeleving.
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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang. 
Dankzij de N-VA werd Vlaanderen de afgelopen vijf jaar veiliger en welvarender. De nettolonen stegen, 
er kwamen meer dan 200 000 jobs bij en het aantal Vlaamse verkeersslachtoffers ligt lager dan ooit.

Maar het werk is nog niet af. Vlaanderen is ambitieus, maar botst al te vaak op de institutionele miskleun die 
België is. Confederalisme is de enige realistische uitweg. En dat kan alleen met de N-VA erbij. 

Vlaams Parlement

Matthias Diependaele | Lijsttrekker
• 39 jaar - Zottegem
• Fractievoorzitter Vlaams Parlement
• Schepen

Sarah Smeyers | 2de plaats
• 38 jaar - Aalst
• Kamerlid
• Schepen

                            Europa

Geert Bourgeois | Lijsttrekker
• 67 jaar - Izegem
• Vlaams minister-president

Assita Kanko | 2de plaats
• 38 jaar - Elsene
• Auteur

Kamer van Volksvertegenwoordigers

Anneleen Van Bossuyt | Lijsttrekker
• 39 jaar - Gent
• Europees Parlementslid

Christoph D’Haese | 2de plaats
• 52 jaar - Aalst
• Kamerlid 
• Burgemeester

Oost-Vlaanderen
Daarom trekken we met een ijzersterke opstelling naar de verkiezingen van 26 mei. Ook in Oost-Vlaanderen. 


